
Protokół nr 57 ze spotkania Rady Osiedla Podjuchy w dniu 15.05.2024 r.  

 

PORZĄDEK ZEBRANIA RADY OSIEDLA PODJUCHY 

 

Szczecin,  15.05.2024 

 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku 

obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 24.04.2024. 

4. Uchwała nr 203/24 – Dzierżawa ul. Cynowa 

5. Dzień Dziecka z DK Krzemień  

6. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców 

- skargi mieszkańców na hałas- naprawa  motorów 

- „odkomarzanie” Podjuch 

7. Analiza bieżących ALERTÓW. 

8. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Przebieg: 

 

Ad.1. 

Wiceprzewodnicząca stwierdziła kworum – zgodnie z listą obecności. 

 

Ad.2. 

 

Dodanie punktu Uchwała 204/24 – odkomarzanie „Podjuch” 

 

Głosowanie 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZRYMUJĄCYCH: 0 

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku 

obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 24.04.2024. 

4. Uchwała nr 203/24 – Dzierżawa ul. Cynowa 

5. Uchwała nr 204/24 – Odkomarzanie „Podjuch” (165/23) 

6. Dzień Dziecka z DK Krzemień  



7. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców 

- skargi mieszkańców na hałas- naprawa  motorów 

- „odkomarzanie” Podjuch 

8. Analiza bieżących ALERTÓW. 

9. Wolne wnioski i postulaty 

 

Ad. 3. 

Głosowanie 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad. 4. 

Głosowanie 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad. 5. 

Głosowanie 

ZA: 7 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 1 

 

Ad. 6. 

Brak pana dyrektora DK Krzemień aby przedstawić szczegóły przedsięwzięcia. 

 

Ad. 7. 

Na ostatnim dyżurze mieszkaniec zgłosił sprawę odkomarzania. Zapytał o możliwość odkomarzania 

całej dzielnicy. Zaproszony został na zebranie – niestety nie pojawił się. 

Rada przyjęła Uchwałę w sprawie odkomarzania Podjuch podczas tego zebrania. 

 

Mieszkańcy zgłosili sprawę firmy naprawiającej motory – naprzeciwko fryzjera. Warsztat jest legalny 

i prowadzony zgodnie z prawem. Hałasy nie są prowadzone po 22 – brak takich zgłoszeń. 

 

Ad. 8. 

Brak zgłoszonych alertów. 

 

Ad. 9. 

Zaangażowanie nowych Radnych Miejskich w sprawy zaległych projektów SBO – prośba z 

zaproszeniem Radnych z Prawobrzeża na spotkanie Rady Osiedla. 

 

Następne spotkanie Rady Osiedla zgodnie z grafikiem 5.06 – zgodnie z grafikiem. 

 

Zwrócenie uwagi Radnym na segregowanie śmieci w Radzie Osiedla. 

 

 


